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2015 – på mange måder et rigtig godt år! 
Men nu skal der ses fremad! 

 

 

Af Martin Roald-Arbøl, formand, Hvidovre AM  

 

om det fremgår af denne særlige ”triple-årbog”, er 

der sket rigtig meget i klubben i de seneste år. De 

sportslige resultater har på mange fronter været 

fremragende. Men hvis vi fortsat skal udvikle os som en 

klub, der både vil have elite og bredde, unge og ældre, 

konkurrencer og sociale aktiviteter, så kræver det at vi 

går fremtiden i møde ud fra en gennemtænkt og offensiv 

strategi. Og den er vi faktisk netop i færd med at få ud-

arbejdet. Ikke kun på baggrund af tanker i bestyrelsen, 

men forhåbentlig også takket været input fra – og debat 

mellem – klubbens medlemmer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

n ting vi allerede har handlet på, er en delvis pro-

fessionalisering af de opgaver, der er forbundet 

med nogle af de meget store aktivitetsområder i 

klubben: Det sportslige område (herunder eliteaktivite-

terne) og ungdomsarbejdet, hvor vi har tilknyttet hhv. 

Michael Bruun Jepsen som sportschef og Tanja Ravn-

holt som ungdomschef. Jeg vil gerne her benytte lejlig-

heden til at rette en stor tak til disse to for en usædvanlig 

stort indsats – men samtidig vil jeg også takke såvel 

trænere som ledere og andre hjælpere for deres store 

indsats for klubben i det daglige, hvor der skal trækkes 

et stort læs for at få det hele til at fungere! 

 

S E 

 

 
Martin Roald-Arbøl og Birger ”Post” 

 

 

Vi har siden foråret 

2014 været et af kun 3 

DAF Talentcenter i 

Danmark givet for vores 

kontinuerte indsats på 

elite- og talentområdet. 


